



**Přítomní členové:** A. Smejkalová (AS), H. Chromá (HCH), Luboš Černohous (LČ)

**Omluveni:** H. Brůčková (HB), Jaroslava Soukupová (JS)

**Hosté:** Zbyněk Honzík

- kontrola úkolů z minulých zápisů - bude dořešeno po e-mailu do konce 07
- prezentace revitalizace JAA
  - výstava venkovní panely (info AS) - venkovní panely budou na nám. J. A. Alise v průběhu července (u kostela proti škole), téma - studie revitalizace nám. J. A. Alise (3 panely) a výročí parního stroje na dole Anna (text dodalo Hornické muzeum, 2 panely)
    - dle dohody s místostarostou Karpíškem OV platí tisk panelů (cca 12 tis.), zbytek nákladů hradí MKC Příbram
  - diskuse, hodnocení - z diskuse vyplynulo, že OV kvituje průběžné zveřejnění stavu studie, přihlednutí k podnětům veřejnosti a kladně hodnotí míru rozpracovanosti.
- alternativy parkování (LČ)
  - Do konce června má být finální verze dopravní studie (přislíbené zveřejnění na webu města), poté město předá památkářům k vyjádření, LČ a ZH průběžně sledují
- přesun kontejnerů z JAA - odhlasován přesun, komunikace s TS/místostarostou Peterkou - LČ, (ZH)
  - Návrh - přesun stávajících tetrapaků, elektro, oděvy k Prokopce za roh (4-0-0), bioodpad Marie (4-0-0)
  - zajistit infocedule k přesunutí kontejnerů
  - Návrh - zkulturnit kontejnerové hnízdo Na Marii, prostor bude také součástí alternativ parkování a výstrahu s pokutou při odkládání odpadu mimo/vedle kontejnerů
  - velký kontejner např Na Marii? nebo jinde, alespoň několikrát do roka - (podnět T. Pečený z minulého setkání s rezidenty), zjistit vytížení biodpadu? Jak často se vyváží? - tato témata zahrnout do avizované diskuse s TS
- 26.6. schůzka s památkáři LČ, ZH - úvodní jednání, primárně zjištění možností spolupráce
  - zjistit dle jakých dokumentů se město řídí, jaké jsou zvyklosti, jak se k dané problematice staví stavební úřad apod.

- Chodníky/komunikace k opravě
  - diskuse o prioritách dle aktuální tabulky (viz web OV Březové Hory)
  - dohodnut termín společné obchůzky členů OV ke stavu chodníků a vozovek - neděle 23.6., sraz 8:30 Pahorková u kaštanu
- Lesopark Vojtěch - vyjádření k materiálu zaslanému 11.6. TS (AS)
  - souhlasíme s vybranými místy, průběžně hlídat stav projektu (AS, LČ)
  - zpětná vazba z veřejnosti - aby koše nebyly v těsné blízkosti laviček, rozumíme správně tomu, že koše budou TS vyvážet? (zjistit AS, LČ)
- most Husova - zjistit info o plánované opravě a uzavírce, návaznost na plánované cyklostezky (AS, LČ, ZH)
- cykloopatření Orlov PB - ptát se průběžně na stav projektu, zatím žádné nové info (AS)
- 14.6. - AS schůzka se sadovnicí na H. Kličky - řešila se zeleň v okolí pomníku a možná úpravu prostranství před domem R. Vařeky
  - úprava prostranství před domem RV - na místě domluveno, že sadovnice podá žádost na PP a ŽP - poražení vzrostlých stromů (vrba a zeravy) (AS průběžně sleduje info)
  - v okolí pomníku posekat okraje kolem chodníků, doplnit květiny na záhon a přidat keře kolem chodníků, odstranit staré šejky, které byly poničeny nevhodným řezem, dosadit nové (vykomunikovat s TS - AS)
- Podněty V. Srnka na pojmenování ulic/lesoparku (AS)
  - koordinace se Společností, vydiskutovat všechny názvy (Bandur, Lesopark Vojtěch - shoda, ostatní k diskusi), poté navrhnout další postup
  - Společnost BH - zajistí kontakty na rezidenty?
- podnět p. Fára z minulého setkání s rezidenty - výsadba s ohledem na mizející druhy ptactva a hmyzu - požadovat takovou výsadbu po TS (AS), případně osvěta mezi rezidenty
- přechod u školy na náměstí
  - natíralo se v zimě – do týdne se barva ošoupala, návrh vymést kamínky, nastříkat (podnět TS - zajistí LČ)
- Cvična - info od místostarosty Peterky
  - záměr v budoucnu - multifunkční hřiště s přístupem pro veřejnost
- sloupek Bandur - předat nesouhlasné vyjádření Policie rezidentům, navrhnout postup jak dál (AS)
- podnět paní Šilhavá U Křížku - oprava komunikace - již zaneseno v seznamu komunikací a chodníků k opravě, provizorní opravu urgovat u TS (LČ)
- Pod Kovárnami - garáže - navrhovaný postup (ZH)
  - ZH připraví e-mail pro SÚ s dotazem na současný stav
- Prokopská pouť – diskuse, budeme se nějak angažovat v roce 2025?
  - panely, výstava, podnět na příští rok? - diskuse zatím bez závěru
- Termín příští schůze - 11. září Na Marii

Zapsala: A. Smejkalová